



# Styrelsemöte #7. Protokoll

Datum: 31 Mars 2020

**Plats: per capsulam**

**Tid: 17.00**

**Närvarande:** Henna Viinikka, Sofie Johansson Vondracek, Mikaela Hammar, Madeleine Haraldsson, Cornelia Sandberg, Katarina Wahlgren, Ted Wallebo, Gustav Kjellström, Sandra Andersson, Emilia Bjuvgård, Karolina Lüning

## 1. Formalia

**1.1 Mötets öppnande:** Mötet öppnades 17.09 av mötesordförande

**1.2 Val av mötesordförande:** Mikaela Hammar valdes till mötesordförande

**1.3 Val av mötessekreterare:** Henna Viinikka valdes till mötessekreterare

**1.4 Val av justerare tillika rösträknare:** Sofie Johansson Vondracek valdes till justerare tillika rösträknare

**1.5 Föranmälda förhinder:** Inga

**1.6 Adjungeringar:** Inga

**1.7 Anmälan av övriga frågor:** Övergeneral anmälde punkt 5.1. Andre vice ordförande anmälde punkt 5.2.

**1.8 Fastställande av dagordning:** Dagordningen fastställdes

**1.9 Föregående protokoll:** Mötesordförande föredrog punkten

## 2. Informationspunkter

**2.1 Information från Presidiet**

**2.1.1 Månadsredovisning**

Presidiet föredrog punkten.



### **2.1.2 Skansen**

Fanborgen på skansen ställs in p.g.a. rådande omständigheter.

### **2.1.3 Magisterpromoveringen**

Magisterpromoveringen för våren ställs in och senareläggs p.g.a rådande omständigheter.

### **2.1.4 Bojan**

All verksamhet på Café Bojan ställs in under vårterminen p.g.a rådande omständigheter. Ett par i styrelsen kommer ha tillgång till Café Bojan om omständigheter kräver det.

## **2.2 Information från Klubbmästarna**

### **2.2.1 Månadsredovisning**

Klubbmästarna föredrog punkten. Klubbmästeriet har fått nya marskalkar. De inställda evenemangen påverkar inte klubbmästeristernas rätt till att gamla.

## **2.3 Information från kassör**

### **2.3.1 Månadsredovisning**

Karolina föredrog punkten. Föreningen har fått ett nytt bankkort för verksamhetsåret 2020.

### **2.3.2 Ekonomisk redovisning**

Karolina redovisar ekonomin. Ekonomin är stabil, så som det ser ut nu.

## **2.4 Information från Kvartermästare.**

### **2.4.1 Månadsredovisning**

Madeleine föredrog punkten. Kvartermästaren har beställt in medlemskort till de som är eller har varit aktiva inom klubbmästeriet, korten ska delas ut.

## **2.5 Information från PR-ansvarig**

### **2.5.1 Månadsredovisning**

Emilia föredrog punkten. Har gått igenom sociala medier och korrigerat viss information. Har även varit aktiv på Stockholms universitets studentkårs digitala öppet hus för föreningar.



## **2.6 Information från Sittningsmästare**

### **2.6.1 Månadsredovisning**

Posten är vakant.

## **2.7 Information från Aktivitetsmästare**

### **2.7.1 Månadsredovisning**

De aktiviteter som har planerats senareläggs p.g.a. rådande omständigheter.

## **2.8 Information från Övergeneral**

### **2.8.1 Månadsredovisning**

Ted föredrog punkten.

## **2.9 Information från Utskottssamordnaren**

### **2.9.1 Månadsredovisning**

Sofie har haft ett möte om ett blivande utskott.

## **2.10 Information från Revisorerna**

Inget medskick.

## **3. Beslutsuppföljning**

Punkten utgår till nästa möte.

## **4. Diskussions- och beslutspunkter**

### **4.1 Öppna upp en discord-grej för föreningen**

Det diskuteras om Föreningen Lärarstudenterna ska öppna upp en discord-kanal för medlemmar. Katarina föreslår att man kan ha en sittning via Zoom. Karolina tar initiativ till att eventuellt öppna upp en kanal för Föreningen Lärarstudenterna.

### **4.2 Förslag på framtida verksamhet**

Vi kommer utgå från Discord genom att skapa olika kanaler för till exempel pluggstuga, spelkvällar och prata med varandra. Pluggstugorna kommer eventuellt bedrivas genom Zoom för att medlemmarna ska kunna bolla idéer med varandra.



Styrelsen kommer även att ge tips via sociala medier på vad man kan göra under #stannahemma.

## 5. Under mötet väckta frågor

### 5.1 Insparquen

På grund av Covid-19 kan välkomstdagarna på Campus för HT20 ställas in. Övergeneralen ska titta med andra föreningar och hur de kommer förhålla sig. Presidiet ska även titta med de olika institutionerna och hur de ställer sig till problemet. Om Insparquen inte kan hållas som planerat kan det komma att senareläggas.

### 5.2 Föreningsmöte

Vi kommer utgå från att vi fortsatt kommer bedriva vår verksamhet per distans, därav kommer föreningsmötet hållas per capsulam. Mötet hålls till den 27 April, klockan 17.00 om valberedningen har kommit till ett beslut.

## 6. Nästa styrelsemöte

Nästa möte hålls den 14 april klockan 17.00

## 7. Mötets avslutande

Mötet avslutades 18.09

Protokollet justeras & godkänns av:

Mikaela Hammar Ordförande

Henna Viinikka Sekreterare

Sofie Johansson Vondracek Justerare